
Referat skolebestyrelsesmøde d. 18. april 2024

Dato: 18.4.2024
Mødeleder: Ane Stockmarr

Referent: KM
Deltagere: Ane Stockmarr (Formand), Yeliz Jakobsen, Tine Halkjær, Stine Magnussen, Jonas Ulstrup (Medarbejderrepræsentant), Johan
(Elevrådsrepræsentant), Kåre Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder)

Afbud: Karen Louise Reeh, Anne Festersen,
Fraværende uden afbud:

Emne/punkt Hvem
fremlægger
punktet?

Hvad skal der gøres med
punktet?
● Tage fælles beslutning

● Give input (til fx

lederbeslutning)

● Erfaringsudveksling

● Diskutere dilemma

● Orientering

● Refleksion

● Udvikling

Tid Form/facilitering Referat Opfølgning

Godkendelse af
dagsorden

Dagsorden godkendt

Nyt fra eleverne
Elevrådsrep.

10 min.
HH vil gerne give
en tilbagemelding
vedr. mødet med
elevernes UMR
under dette
punkt.

Elevrådet vil rigtig
gerne spørges af
skolebestyrelsen om
forskellige emner
hvor de gerne vil høre
elevernes mening.



Vi vil starte op med
tilbagemelding på
skolens
værdigrundlag,
derefter tager vi fat
på nogle af skolens
principper.

Forslag til om
elevrådet skulle vælge
nogle
SoMe-ambassadører
blandt eleverne.

Helle Hjorth har haft
møde med
UMR-repræsentanter
ne.
De har fokus på
rengøringsstandarden
på toiletterne på
mellemtrinnet og
SFO.
Der bliver lavet et
forsøg med at rykke
den sidste rengøring
af toiletterne til lidt
senere.
Det tages op på et
børneskolemøde og
det lille elevråd.

Undervisningsmilj
øet på vores skole

KM og HH Information og fælles
drøftelse.

15 min. Baggrunden for
punktet:

Helle Hjorth vil starte
en ny tradition op,
hvor der bliver en fast



- opfølgning fra
sidste møde.

En fortsættelse af
drøftelsen fra
sidste møde.
Denne gang tager
vi skolens
værdiregelsæt til
debat. Er der
noget i
regelsættet vi
ønsker at revidere
inden kommende
skoleår?
Bilag
værdiregelsæt:
https://hunderup
skolen.aula.dk/or
densregler

procedure for
gennemgangen af
skolens regelsæt for
eleverne, ved
skoleårets start.

Skolebestyrelsen
beder elevrådet om
en tilbagemelding på
Hunderupskolens
ordensregler.

Tema:
“Nej til leg i SFO”

XJU og HH Oplæg og diskussion af
dilemmaer ift.
skolebestyrelsens rolle i
forhold til emnet.

20 min. På baggrund af
forældrehenvend
else, har vi i SFO´s
personalegruppe
drøftet emnet
“nej til leg”.

Helle og Jonas
gennemgik et oplæg
om “Nej til leg i SFO”.

Jonas fortalte om
hvordan man i SFOen
arbejder med, at
børnene lærer at sige
til og fra i
fællesskabet.
Der arbejdes med
hvordan børn kan
hjælpes til at indgå i
sociale fællesskaber
og lege.

https://hunderupskolen.aula.dk/ordensregler
https://hunderupskolen.aula.dk/ordensregler
https://hunderupskolen.aula.dk/ordensregler


Emnet blev
efterfølgende drøftet
i skolebestyrelsen.

orientering vedr.
skoleårets
planlægning

HH Orientering og beslutning
(vedr. budget)

15 min. Opfølgning på
sidste mødes
oplæg
vedrørende
budgettet.
1.
Godkendelse af
budget
2. Bodens fremtid
3. Fagfordeling
4.
Lærerbemanding

Hunderupskolen har
ikke lærere og
pædagoger der skal i
forflyttelse.

Budgettet blev ikke
godkendt på sidste
skolebestyrelsesmøde
, da bestyrelsen ikke
var beslutningsdygtig
pga. af afbud.

Skolebestyrelsen
afviser at godkende
budgettet.
Den økonomisk
tildelte ramme til
Hunderupskolen er
for lav.
Det har allerede
negative
konsekvenser for
skolens elevers trivsel
og læring samt øvrig
drift.



Opfølgning vedr.
skolemødet på
Munkebjergskole
n d. 17.4.

alle Erfaringsudveksling 10 min
Helle og Ane fortalte
kort om skolemødet.

Opfølgning fra
kontaktudvalgsmø
de

Ane Orientering 10 min
Ane har været til
kontaktudvalgsmøde i
Region Syd.
Kort orientering.
Næste møde er i
november 2024.

Årsberetning Ane Drøftelse 10 min. Hvordan vil vi
gerne
offentliggøre
skolebestyrelsens
årsberetning i år?

Skolebestyrelsens
årsberetning
formidles skriftligt på
Aula.

Valg til
skolebestyrelsen Helle Orientering 10 min. Opdatering på det

kommende
valgmøde og
processen
derefter.

Der er valgmøde
onsdag d. 24. april
klokken 16.00 i
personalestuen og
der bliver mulighed
for at følge mødet
online på Meet.
Der lægges link ud på
Aula kort før
mødestart.

Helle orienterer om
processen frem mod
valget.



Eventuelt alle 10 min.


